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aan College van B en W 
opsteller Erwin Geldorp 
datum 20 september 2017 
bijlage - 
onderwerp Verzoek vanuit de Agendacommissie 
 

 
Geachte leden van het College, 
 
Gister namiddag heeft u de raad een brief gestuurd, waarin de raad in overweging wordt gegeven de 
informatiebijeenkomst morgenavond over infillmateriaal kunstgras uit te stellen. De leden van de 
Agendacommissie hebben naar aanleiding van deze brief onderling contact gehad. 
 
Namens de Agendacommissie kan ik u als volgt mededelen.  
 
De Agendacommissie handhaaft de informatiebijeenkomst van morgenavond. De afgelopen dagen 
zijn de fracties door diverse sportverenigingen benaderd over het beleid dat door het college is 
ingezet. De raad kent die informatie tot op heden niet of niet volledig. Het is daarom vanuit het 
perspectief van de raad wenselijk dat de raad zo spoedig mogelijk op de hoogte wordt gesteld over de 
beleidskeuzes die het college voorstaat.  
 
Daarom wordt uw college cq de portefeuillehouder onder meer uitgenodigd om tijdens de 
informatiebijeenkomst: 
 
- Te schetsen hoe het vraagstuk eruit ziet en met welke dilemma’s  we te maken hebben; 
- Aan te geven hoe het (vervolg) proces er uit ziet. 
 
Daarna is er gelegenheid voor vragen vanuit de raad en onderling gesprek. 
 
Het karakter van deze informatiebijeenkomst is in eerste instantie informatief, maar de 
Agendacommissie kan zich voorstellen dat er ook, zoals oorspronkelijk geagendeerd, een 
beeldvormend gesprek wordt gevoerd. 
 
Mocht u naar aanleiding van deze brief nog vragen hebben, dan ben ik uiteraard gaarne bereid deze 
te beantwoorden.  
 
Met vriendelijke groet, 
namens de agendacommissie, 

 
 
Marco Hollemans,  
voorzitter 


